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Przed pani szko|ą na uli,cy
Sobieskiego iest przeiście
dla pieszych. Policia twier-
dzl że iest niebezpieczne
i wnioskuie' by wyciąc tam
drzewan by piesi byli bardziei
widoczni. Zglaszano pani
taki problem?
Muszę ptzyznaĆ, zenie. Sama
tez nigdy nie wnioskowałam
o wycięcie tych drzeq bo
tez budynek dzielimy
z gimnazium i nalezy on
do miasta, a nasza szkoła go
tylko zaimuje. Nie
przypominam sobie, zeby
naszym uczniom cokolwiek
się na tym przeiściu dla
pieszych stało' Nie

W:i ;

wykluc zami ednak, że p o|icja
maracię. My' dla
bezpiecze stwawprowadziliś
my z akaz opus zczaniaszkoły
w czasie lekcii.

Uczniowie nie mogą tilviśG
przed budynek na przerwach
między lekciami? :

Tak. Nie będzie iuz latania
po sklepach. Zamykamy
drzwi, ktÓre są otwierane ,

kiedy przyciśnie się specjalny
dzwonek. Dochodzity do nas
sygnały, ze uczniowie p al4
papierosy w bramach
na przeciwko szkoły.
Musieliśmy z areagować.
Uczniowie noszątez
identyfikatory, z ktÓrymi
trzeb a pt zyiść n a lekcj e .

Dzięki temu wierny'
kto iest naszym uczniem,
akto nie. Mamytez
monitoring.

Sporo tych zabezpiecze ...
To iednak nie wszystko.
Na pierwszych lekciach
wychowawczych uczniowie
pr ze szLi ob ligato ryi n e
szkolenia z bhp. Dotyczyłoto
uczniÓw Wszystkich klas,
zarÓwno pierwszych,
drugich, iakitych
naistarszych. To nie były
pierwsze takie lekcie w naszei
szkole, przestrzeganie zasad.
bhp to temat obowiązkowy,
ktÓry i est prz edstawiany
od zawsze iwpisywany
w dziennikach lekcyinych
na czerwono.
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